

FLOAT DESIGN

A-1

<u>乐曲与随从</u> 衣着华丽的海洋公主和美人鱼女王坐在耀眼的贝克车里,在一条鲸鲨和一群跳跃的海豚簇拥 下,缓缓而行。

FANFARE & ENTOURAGE A whale shark and a team of leaping dolphins pull shimmering shell chariots, carrying splendidly dressed Sea Princesses and the Mermaid Queen.

OCTOBER 2012







<u>珊瑚礁:狮子鱼</u> 随着一只美丽的狮子鱼展开其如羽毛般的鳍条,令人目眩神迷的海葵卷须如花朵一般开满彩车。 CORAL REEF: LIONFISH As the plumes of a magnificent Lionfish unfurl, dazzling anemone tendrils blossom all over the float.

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN B-1





珊瑚礁:大章鱼和赛格威章鱼 一条巨型章鱼由五彩斑斓的鱼群以及另外六条章鱼围绕着,在彩车周围盘旋缠绕。

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN **B-2**

CORAL REEF: OCTOPUS & SEGWAY OCTOPI A humongous Octopus is circled by a colorful school of fish and six Octopi that whirl and twirl around the float.





FLOAT DESIGN

C-1

<u>沉船游乐场</u> 一艘高耸的沉船被改造成一个动力十足的游乐场!

SHIPWRECK PLAYGROUND A towering shipwreck has been transformed into a kinetic undersea playground!

OCTOBER 2012







<u>潜水员</u> 一个巨大而笨拙的潜水员沿着游行路线"涉水而行",追逐着一条乖张的小鱼! <u>DIVER</u> A gigantic, dopey Diver ''wades'' down the parade route, chasing after a comically tiny fish!

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN C-2





<u>潜水艇</u> 一艘怪诞的潜水艇张开机械鄂,深海潜水员小丑们从中滑稽地奔涌而出!

FLOAT DESIGN

C-3











<u>愚蠢的鲨鱼</u> 一条狞笑的鲨鱼在潜水艇后面迂回前行,吞食着每一个落后的潜水员小丑。

A wryly smirking Shark weaves along behind the Submarine, gobbling up any of the Diver Clowns who fall behind.

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN C-4

SILLY SHARK





FLOAT DESIGN

C-5

<u>大乌龟和3只小乌龟</u> 一只巨大的乌龟"爸爸"沿街漂浮,与游客互动。

LARGE TURTLE & THREE BABY TURTLES An immense "father" Turtle floats down the street, interacting with guests.

OCTOBER 2012







<u>海象</u> 在欢呼雀跃的海象欢呼声中,北极乐园沿着路线滑行。

<u>WALRUS</u> An arctic wonderland glides along the route, heralded by an immense Walrus – who rears up and bellows triumphantly!

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN D-1







极地游戏 终年白雪覆盖,这片冰冷的仙境对于所有极地生物来说都是绝佳的运动场。

Surrounded by perpetual snowfall, this arctic wonderland is an extreme sports playground for all the polar creatures!

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN D-2



POLAR GAMES





<u>螃蟹康加舞队</u> 巨大的螃蟹木偶和一只海螺随着节奏明快的桑巴音乐沿街翩翩起舞。

CRAB CONGA LINE Towering Crab Puppets and a Sea Snail dance down the street to the infectious rhythm of Samba Music.

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN E-1





狂欢的甲壳类动物 寄居蟹和一只巨大的龙虾在全部由桑巴乐曲组成的海底王国中载歌载舞。。

CRUSTACEAN CARNIVAL Hermit Crabs and an immense Lobster dance and play in an undersea realm made entirely of Samba instruments.

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN E-2





<u>皇家卫队与巨鲸和绳子</u> 一条巨大的鲸鱼——装饰皇家风范的珠宝和饰品——在游行路线上波动起伏,渡运身着华服的海 王和一群游览公园的小朋友。

ROYAL ESCORT & THE GREAT WHALE & ROPE

A colossal Whale – bejeweled and outfitted in royal splendor – undulates down the parade route, ferrying the lavishly-dressed Mer-King and a cadre of young visitors to the park.

OCTOBER 2012



FLOAT DESIGN F-2

